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Vážení lionští přátelé,

 polovina letošního lionského roku se chýlí ke konci a to je důvod 
k zamyšlení. 

	 Lionské	hnutí	je	společenstvím	nejen	cha-
ritativním,	 ale	 především	humanitním.	 Podporu-
jeme	dětské	domovy,	zařízení	pro	handicapované 
občany,	 ale	 snažíme	 se	 pomoci	 i	 při	 ochraně 
přírody	nebo	kulturního	dědictví.	Pokud	bych	měl	
napsat,	co	vše	naše	kluby	udělaly,	koho	podpořily,	
byl	by	to	velice	dlouhý	seznam.	Za	všechny	proto	
zmíním	jen	projekt	Nemocnice	Keňa	II.,	který	by-
chom	chtěli	uskutečnit	a	na	který	shromažďujeme	
finanční	prostředky.
	 Na	rozdíl	od	jiných	společností	nepořádá-
me	finanční	sbírky,	neskládáme	se	mezi	sebou,	ale	 
finanční	prostředky	získáváme	vlastní	činností.	
	 Abychom	 mohli	 naplňovat	 cíle	 našeho	
hnutí,	 musíme	 se	 navzájem	 znát	 a	 spolupraco-
vat.	Jsem	rád,	že	kluby	nejsou	uzavřeny	do	sebe,	
že	se	jejich	akcí	nezúčastňují	pouze	jejich	členové 
nebo	 maximálně	 rodinní	 příslušníci,	 ale	 členové	
klubů	 se	 vzájemně	navštěvují	 a	 činnost	 klubů	 se	
stává	společenskou	záležitostí.

Mezinárodní den zraku
	 Plzeňský	 dámský	 klub	 LC	 Plzeň	 
Bohemia	 např.	 uspořádal	 skvělý	 koncert	 k	 Me-
zinárodnímu	 dni	 zraku.	 Potěšilo	 mě,	 že	 se	 kon-
certu	 zúčastnili	 nejen	 plzeňští	 lioni,	 ale	 že	 byli	 
zastoupeni	 i	 lioni	 z	 Rokycan,	 Karlových	 Varů,	 
Prahy	a	dalších	míst.
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HESLO PRO TENTO ROK                                                             IN A WORLD OF SERVICE

Vážení lionští přátelé, milé lvice milí lvové,

začínáme společně nový lionský rok, který podle slov mezinárodního prezidenta Wayna A. Maddena bude jako závod 500 mil Indiana-
polis. Wayne je Američan ze státu Indiana, přímo z města nejslavnějšího automobilového závodu na světě, Indianapolis, a tak dobře ví 
o čem hovoří. Přirovná práci v lionském hnutí právě se závody Indy Car, což je velice výstižné. Jedná se týmovou práci, což je předpokla-
dem úspěchu každého závodního týmu, závod je to vytrvalostní, což i my z práce pro lionské hnutí známe dobře, průběh závodu, pořadí 
může být různé, ale důležitý je výsledek v cíli. A tak i my v D122 bychom měli tento rok pojmout podobně. Měli bychom si stanovit cíle, 
kterých hodláme dosáhnout a v jednotlivých týmech, ať již klubových či týmem distriktním a tyto cíle naplňovat. Bude-li kdokoli z Vás 
potřebovat zastávku v boxech, doplnit energii, palivo, je zde připraven tým servismanů v kabinetu, který Vám tento pitstop s největším 
potěšením zajistí. Mottem tohoto lionského roku je „IN A WORLD OF SERVICE“  

K tomu Vám všem přeji do nadcházejícího lionského roku pevné zdraví, hodně elánu a energie.

Radim Dvořák, guvernér distriktu 2012 – 2013

Celosvětový konvent LCI v Busanu, Jižní Korea

	 Nejsem	žádný	velký	Marco	Polo,	za	posledních	22	let	jsem	sice	hodně	cestoval,	ale	pouze	mezi	několika	městy	v	USA	a	Prahou.	
Jinde	jsem	v	podstatě,	pominu-li	několik	cest	autem	po	Evropě,	nebyl.	Na	letošní	mezinárodní	konvent	do	Koreje	to	byla	moje	první	
cesta	do	Asie,	a	aby	mi	nebylo	smutno,	vzal	jsem	s	sebou	svoji	manželku	Ivu.	Byl	to	již	můj	třetí	navštívený	mezinárodní	konvent	LCI,	
prvního	jsem	se	zúčastnil	ve	skupině	šesti	Lionů	z	D122	v	hlavním	městě	státu	Arizona,	ve	Phoenix	v	r.	1994,	dalšího	když	nastupoval	do	
úřadu	guvernéra	D122	Lion	Jan	Štěrba.	Tento	konvent	se	konal	v	kalifornském	San	Diego	v	r.	1999.	Ovšem	zážitky	z	korejského	konventu	
2012	nesnesou	s	žádným	předešlým	srovnání.	
	 Za	prvé	je	to	dané	tím,	že	jsem	absolvoval	osmidenní	školení,	každý	den	7	hodin.	V	celém	lionském	hnutí	je	každoročně	na	
mezinárodním	konventu	jmenování	přes	870	distrikt	guvernérů.	Byli	jsme	rozděleni	do	29	skupin,	v	každé	skupině	kolem	27	-	30	lidí.	
Já	jsem	byl	přidělen	do	skupiny	č.	18,	kde	byli	pouze	anglicky	mluvící	budoucí	guvernéři	a	guvernérky	z	USA,	Kanady	a	Velké	Británie.	
Školitelem	byl	Wayne	E.	Dawis,	Američan	z	Texasu,	který	skutečně	nebral	ohled	na	to,	že	má	ve	skupině	člověka,	jehož	mateřštinou	
není	angličtina	a	jel	jako	o	závod.	Vždyť	jak	jsem	již	psal	na	úvod,	že	celý	konvent,	ale	i	jednotlivé	semináře	a	školení	byly	pojaty	v	duchu	
závodu	INDY	500.
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	 Za	další	je	to	dáno	tím,	že	korejský	konvent	2012	navštívil	rekordní	počet	účastníků,	přes	40.000.	Slavnostní	průvod	trval	celé	
dopoledne	a	nebral	konce.	Bohužel	D122	byl	zastoupen	pouze	dvěma	účastníky.	Neviděl	jsem	menší	distriktní	výpravu	než	byla	ta	naše.	
Když	jsem	se	se	dával	do	řeči	s	Liony	celé	planety,	jednohlasně	mě	všichni	říkali,	že	na	mezinárodní	konvent	se	připravují	a	také	těší	
celý	rok.	Vymýšlejí	se	různá	oblečení	účastníků,	charakteristických	pro	ten	který	národ,	připravují	folklórní	vystoupení	pro	průvod.	Je	to	
neuvěřitelná	směs	kultur,	barev,	národů,	etnik	a	jazyků.		Jedno	je	však	všechny	spojuje.	Je	to	neuvěřitelný	entuziazmus	a	nadšení	pro	
lionskou	myšlenku.	
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	 Když	při	slavnostním	zahájení	neslo	203	bíle	oděných	kadetů	místní	námořní	školy	v	Busanu	vlajky	členských	zemí,	kde	působí	
lionské	hnutí,	šel	mi	mráz	po	zádech.	Uvědomil	jsem	si	jak	hluboká	je	lionská	myšlenka	a	byl	jsem	velmi	hrdý	na	to,	že	také	náležím	do	
lionské	rodiny.
	 Moc	 rád	 bych	Vám	 všem,	moje	milé	 lvice	 a	 lvi	 z	 Česka	 i	 za	 Slovenska	 přiblížil	 pocity	 účastníka	mezinárodního	 konventu,	
ale	moje	vyjadřovací	schopnosti	písmem	k	tomu	opravdu	nestačí.	Přál	bych	každému	jednomu	členovi	našeho	distriktu	zúčastnit	se 
mezinárodního	konventu.	V	příštím	roce	k	tomu	budeme	mít	historickou	příležitost.	Mezinárodní	konvent	totiž	bude	v	červnu	2013 
v	německém	Hamburku.	Pokusím	se	přesvědčit	za	moje	funkční	období	co	nejvíce	Lionů	z	našeho	distriktu,	aby	se	zapojili	do	akce	
„HAMBURK	2013“	a	zúčastnili	se	konventu	příští	rok	u	našich	sousedů	v	SRN.

	 Mezinárodní	konvent	ale	není	„jen“	o	parádním	průvodu,	velkém	veselí	a	entuziazmu.	Je	to	rovněž	platforma,	kde	se	tvoří	
názorové	proudy,	kde	se	diskutuje	a	lobuje.	Aktivně	jsem	se	zapojil	do	diskusí	s	lidmi	z	centrály	našeho	hnutí	z	Oak	Brook,	s	nově	zvo-
lenými	mezinárodními	řediteli	(mimochodem	v	nadcházejících	dvou	letech	máme	našeho	„rezortního“	ID	z	Rumunska)	i	s	bývalými	
činovníky,	kteří	mají	velké	zkušenosti	a	dále	s	nově	zvolenými	guvernéry	z	okolních	zemí.	Snažil	jsem	se	maximálně	využít	času	konventu	
ke	shromažďování	kontaktů	a	osobních	vazeb,	což	se	mi	docela	povedlo.
	 Za	krátkou	dobu	se	uskuteční	první	zasedání	kabinetu	našeho	distriktu	po	volbách,	které	se	konaly	na	našem	konventu	v	Nitře.	
Na	toto	zasedání	přináším	všem	členům	kabinetu	skutečně	velké	množství	poznatků	a	zkušeností	z	mezinárodního	fóra	s	cílem	je	pro-
diskutovat,	roztřídit,	protože	ne	všechno	ze	světa	je	implementovatelné	do	našich	podmínek	a	následně	aplikovat.		Výsledkem	by	měl	
být	tok	informací	prostřednictvím	členů	kabinetu	směrem	ke	všem	členům	našeho	distriktu	s	cílem	navázání	permanentního	dialogu 
o	strategických	cílech,	vizích	a	směřování	lionského	hnutí	v	našich	zemích.	

	 Těším	se	na	tuto	činnost	a	přeji	nám	všem,	aby	nás	práce	ve	prospěch	toho	úžasného	hnutí	bavila	a	abychom	se	touto	prací	
bavili	i	my,	lvi	a	lvice.	

Radim Dvořák, distrikt guvernér 2012 - 2013
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